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Datuk Seri Panglima Haji Abdul Ghapur bin Haji Salleh [Kalabakan] 

minta PERDANA MENTERI menyatakan berikutan nilai saham Felda 

Global Venture (FGV) semakin hari semakin merosot, bolehkah Kerajaan 

dapat menjamin supaya nilai saham-saham yang dimaksudkan boleh 

menunjukkan prestasi yang membanggakan dan apakah penyebab 

utama kemerosotan nilai saham tersebut.

i



JAWAPAN: YB DATO’ RAZALI BIN IBRAHIM.

TIMBALAN MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahii Yang Berhormat, kerajaan tidak terlibat secara 

langsung dengan pengurusan FGV dan hanya berperanan sebagai 

pemegang saham terbesar melalui FELDA. Namun begitu, kerajaan telah 

dimaklumkan mengenai perkembangan dan perancangan FGV dari 

semasa ke semasa.

Tahun lalu, industri sawit berdepan dengan ketidaktentuan harga Minyak 

Sawit Mentah Dunia sekali gus memberi kesan kepada prestasi FGV. 

Oleh kerana prestasi yang kurang memberangsangkan, saham FGV juga 

turut terjejas.

Namun begitu, pihak FGV telah melakukan pelbagai inisiatif bermula 

tahun lalu dengan meningkatkan keberkesanan operasi dan 

mengurangkan kos. Hasil daripada usaha berkenaan FGV tetap mencatat 

keuntungan walaupun berdepan dengan pasaran yang cukup mencabar.

Bermula awal tahun ini, harga MSM mula mencatatkan trend meningkat 

dan dijangkakan harga purata bagi tahun 2016 akan lebih baik 

berbanding tahun lalu. Dijangkakan prestasi keseluruhan tahun FGV 

pada tahun ini akan lebih kukuh berbanding 2015. Jangkaan prestasi 

yang baik ini dilihat mampu memberi mesej yang baik kepada pasaran 

saham dan memulihkan sentimen pelabur terhadap FGV sekali gus 

memberi kesan positif kepada pergerakan saham.

Sekian. Terima kasih.


